
  

Geachte burgemeester / Geachte mijnheer Verhoeve,

Hartelijk dank voor uw reactie op mijn mail d.d. 20 december 2022. In de bijlage, die ik aan deze 
mail heb toegevoegd, ontvangt u mijn reactie. Aangezien deze informatie ook bruikbaar is voor 
de raadsleden heb ik de griffier verzocht om deze mail als CC naar hen te sturen. Graag zie en 
spreek ik u woensdag 25 januari jl. tijdens de commissievergadering.

Met vriendelijke groet,

Martijn Quik.

-------- Doorgestuurd bericht -------
Onderwerp:Re: Spoedig hulp gevraagd i.v.m. overlast.

Datum:Tue, 20 Dec 2022 08:05:26 +0000
Van: Verhoeve, Pieter
Aan: M. Quik

Geachte heer Quik,
 
Dank voor uw mededeling. 
Ik begreep dat er inmiddels ook vanuit de gemeente mensen uw buurt hebben bezocht. Dit naar 
aanleiding van uw signaal. 
 
Op voorhand wijs ik u erop dat ik voorhand geen onverdeeld positief advies zal geven aan de 
gemeenteraad inzake een hanenverbod voor heel Gouda (er is nauwelijks onbebouwde kom, 
zover ik weet) in het kader van proportionaliteit; handhaafbaarheid en de vrijheid van mensen 
om dieren te houden.
 
Evenwel, wens ik u heel goede dagen toe; alsmede de hartelijke groeten aan uw vrouw en 
dochter!
 
Met hoogachting,
 
Mr. drs. Pieter Verhoeve
Burgemeester Gouda
 
Burgemeester Jamesplein 1
2800 BB Gouda
0182-588 111 
www.gouda.nl

http://www.gouda.nl/
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Op 19 dec. 2022 om 20:49 heeft M. Quik <> het volgende geschreven:

Goedenavond mijnheer Verhoeve,

Inmiddels heb ik begrepen dat u portefeuillehouder bent voor dit onderwerp. Daarom wil ik u ter 
aanvulling op onderstaande mailwisseling mededelen dat ik inmiddels ook anderhalf A4'tje met 
handtekeningen van Gouwenaren heb die mijn actie , tegen het houden van hanen binnen de 
bebouwde kom, steunen. Via de griffie begreep ik dat ik deze gegevens in het kader van de AVG 
niet digitaal mag delen, maar wel kan uitdelen tijdens de commissievergadering op 1 februari. 
Uit de reactie van de griffie maak ik op dat ik deze avond mag inspreken.

Met vriendelijke groet,
Martijn Quik.

Op 21-11-2022 om 22:44 schreef M. Quik:

Beste burgemeester / Beste mijnheer Verhoeve,
 
Heeft u goed geslapen vannacht? Ik hoop uiteraard van wel. Helaas is de nachtrust van mijn 
vrouw, dochter en mijzelf sinds augustus 2022 niet zo goed meer. Volgens mij bent u  (naast de 
wethouders en raadsleden) de enige persoon die op dit moment een structurele oplossing kan 
bieden voor de situatie waarin wij momenteel verkeren. Hoe dit zit en waarom ik ú, de 
wethouders en raadsleden hierover aanschrijf kunt u lezen in de brief die ik als bijlage heb 
toegevoegd.
 
Uiteraard hoop ik dat u of één van uw collega's tijd heeft een reactie te sturen n.a.v. deze brief.
 
Met vriendelijke groet,
 
Martijn Quik

mailto:quercus17@hotmail.com

